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 , חברי עמותה יקרים

עבורכם הכנו , 2014 במאי 23-24- שיתקיימו ב, לקראת הבחירות למוסדות העמותה
וישנה , !) וראויים(מועמדים שונים עשרה  השנה תבחרו מבין .מסמך שבו יוצגו המועמדים
  –תחרות לכל אחד מהמוסדות 

, וויקירון ד, רובן גרשקוביץ:  מתחרים ארבעהועד המנהלעל שלושה מקומות ב >
 . איתן פריו ,דיקלה כהן שינפלד

, אלחנן מסטבוים, אסף כהן:  מתחרים ארבעהועדת הביקורתעל שלושה מקומות ב >
 . ואלון שוורצברג, אור סדן

 .  כהןרוןגל הוכשטיין ו:  מתחרים שנייםר האסיפה"יועל תפקיד  >
 

ואישרה , הועדה בחנה את נתוני המועמדים ואת תקינות מועמדותם בהתאם לתנאי התקנון
בתוך כך החליטה ועדת הבחירות לאשר את מועמדותם של דיקלה כהן . את כל המועמדויות

 אלה פרוטוקול ועדת הבחירות בעניין החלטות –שינפלד ורובן גרשקוביץ לועד המנהל 
 . באתר הקבוצהשבפורום חברי העמותה במקביל פורסם מ

וזאת ,  במאי4=ה, ם ראשוןליועד החלטות ועדת הבחירות האמורות ניתן לערער על 
  . il.co.katamon@2014vote : לועדת הבחירותל"דואבאמצעות 

 

, לאתגר ולהקשות על המועמדים בשאלות :אנחנו קוראים לכם לממש את זכותכם
ים אליכם קרובהחברי עמותה לדרבן  וגם, את נציגיכם בעמותהבאופן מושכל לבחור 

 הבחירות למוסדות העמותה הן הרי הביטוי הבולט ביותר של קבוצה בשליטת –להצביע 
ראוי שהבחירות ישקפו את הרצון , חשוב מכל אלה.  מבחוץוכך אנו גם נמדדים, אוהדיה

 . ת עם אחוז הצבעה גבוה יבטיחו זאתבחירות פעילוֹ -  של חברי העמותה
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בפורום כחברי עמותה  להירשםעלו בזריזות  אנא פ– חשובטכני אך  – נוסף עניין
מידי שנה . מנת שתוכלו להשתתף בהצבעה- על, )אם טרם עשיתם זאת בעבר (הקבוצה

ישנם מקרים של חברי עמותה שנזכרים ברגעי ההצבעה האחרונים כי אין להם גישה 
 אנחנו מבקשים שלא תגיעו למצב – להם שבועות רבים לדאוג לכך אף שעמדו, לפורום

 . מנהל הפורום,  אל ירוןל"דואאנא פנו ב, בכל בעיה ברישום. שגורם ללחץ מיותר, הזה
    

    ! ויאללה הפועל,בהצלחה 

  ,ועדת הבחירות

  � כהנא ועינת שרקיתו

il.co.katamon@2014vote  

 

 :)לפי סדר הגשת מועמדותם (ועד המנהלל המועמדיםאלה 

  ירון דוויק

אוהד הפועל ;  שנה23איש שוק ההון מזה ;  ילדים3+  פרוד ;9.7.62: תאריך לידה
  .חבר עמותה מיום היווסדה;  שנה44מזה 

אוהדים וכל סיוע / חברות מסחריות / פעיל בקבוצה מיום היווסדה בגיוס תורמים 
ר "בשנה האחרונה יו; בשנתיים האחרונות חבר בועד המנהל; שההנהלה מבקשת

 .הועד המנהל
 .להעצים את כוחה של קטמון ולחתור לחיסול הסכסוך: החזון לגבי הקבוצה

 054-9059944  :נייד
  

 

 דדיקלה כהן שינפל
  

אחרי הצבא ולאורך . למדתי בירושלים, גדלתי בבית שמש; 14.1.81: תאריך לידה
שנות הלימודים לתואר הראשון באוניברסיטה העברית ביליתי כמעט כל קיץ 

ובמהלך השנה עבדתי , ב כמדריכה במחנות הקיץ מטעם הסוכנות היהודית"בארה
ן נסעתי לשליחות עם סיום התואר הראשו. בסוכנות במיון והכשרה של שליחים
היה . שם כיהנתי כשליחת קהילה וקמפוס, ב"של שנתיים במדיסון ויסקונסין בארה

) מפתיע(חזרתי לארץ והתחלתי לעבוד בסוכנות  .קשה מדהים ומרתק גם יחד
למשך חמש שנים וכן , כמגייסת כספים כחלק ממערך גיוס המשאבים של הארגון

בין לבין התנדבתי  .באוניברסיטה העבריתהשלמתי לימודי תואר שני בניהול ציבורי 
כיום . והתוודעתי לעבודה הציבורית, הרצוג) י'בוז(יצחק , ר האופוזיציה"כ ויו"עם ח

עוד + נשואה לעמרי ואמא לאמיתי . ל משרד התיירות"אני יועצת בכירה למנכ
 .שינפלד שבדרך

  . עמרי שינפלד, החל דרך מי שעתיד להפוך לבעליהקשר שלי לקבוצה 
 הם לא הופיעו. נגד חורה, דרום' ליגה ג , 2010משחק הראשון שלי היה בה

אני ! שונאת את המילה הזאת. איכס!! (גאה' מיזם'מאז אני אוהדת  .למשחק
, מסיבות עליה, כולל משחקי אימון, הייתי כמעט בכל המשחקים!!) אוהדת כדורגל

ושימשתי , למאז ומתמיד אהבתי כדורג .דיכאונות משביזים ושמחה היסטרית
אז , כי אחי לא היה בעניין(שותפה של אבא שלי בצפייה במשחקים מכל העולם 

החיבור להפועל קטמון טבעי לי ומתאים לכל מה שאני  ..).לא היתה לו ברירה
לקבוצת , אבל הוא בעיקר מספק לי את החיבור לספורט, מאמינה בו וחיה על פיו

 .ולנשמה, לעיר, כדורגל
 



  

KATAMON.CO.IL 

  

  

שאותו אני , יש לי ניסיון מקצועי בגיוס כספים, קודם כל: ההחזון לגבי הקבוצ
גם את הניסיון  .רוצה לתרום למען הקבוצה שזקוקה כל הזמן לתרומות ושותפים

וכן את מה שלמדתי בקורס , הניהולי שלי שצברתי במהלך שנות עבודתי
אני רוצה להביא את  .אשמח ליישם כשאהיה חלק מן הוועד המנהל, דירקטוריות

גם להיות הנציגה של מי שלא אהד את ,  המשפחות והנשים לוועד המנהל וכןקול
, וכמובן. אבל אוהב אותה עכשיו אהבה עזה וחסרת גבולות, הפועל כל חייו

האמת שזה מוזר . זה אך טבעי שתהיה אישה בוועד המנהל, בקבוצה כמו שלנו
 חברה חדשה  אמנם אהיה-דבר נוסף . שבשבע השנים האחרונות זה עדיין לא קרה

אך הפועל קטמון נמצאת אצלנו בבית בשלוש השנים בהם עמרי היה בועד , בוועד
 .המנהל וחלק מישיבות הנהלה התנהלו אצלנו בסלון

  com.bestfrog@diklah :מייל

  

 
 איתן פרי

  

 לבית המשפחה עם עברתי 12 ובגיל מגנס בכיכר נולדתי; 25.5.82: תאריך לידה
 סיירות בחוגי מאוד פעיל הייתי מהפועל וחוץ ה"בליד בתיכון למדתי. הכרם

 נסעתי הצבא אחרי. גת בקרית שירות לשנת יצאתי וגם מדריך הייתי, ירושלים
 עסק שם פתחתי. קמבודיה בירת פן בפנום לגור ונשארתי וקמבודיה תאילנד, לסין

 רחוב לילדי ספר בית של ובניהול בהקמה רבמעו והייתי דיגיטליות להדפסות
 הירידה עונת של לסיומה ישר וחצי שנה אחרי לארץ חזרתי. בה שגרתי בשכונה
 בסתיו). קלטורה (ג"בר בבורסה סטארטאפ בחברת לעבוד והתחלתי לארצית
 ראשון תואר עשיתי – העברית באוניברסיטה ללמוד התחלתי מכן שלאחר

 במקביל. המדינה במדע שני תואר מסיים כעת ניוא המדינה ומדע בפילוסופיה
 הוסטל – באתנחתא שנתיים ועבדתי התעוררות בתנועת פעיל הייתי ללימודים

 תכנית רכז בתור שנים שלוש עבדתי. מדריך בתור) הבנקים בצומת (בסיכון לנוער
 ובשנה. חברתית יזמות המקדם בינלאומי ארגון, אשוקה בארגון העמיתים
 מעבירים אנחנו ויחד, חברתי ויזם אמן, יקותיאלי עדי עם בדעו אני האחרונה
 מאז. שנקר לעיצוב פרסה בבית קהילתית לעשייה אמנים להכשרת סדנאות
 .יהודה מחנה בשוק החיים עץ ברחוב גר אני פברואר

השנה האחרונה בתור חבר הנהלה נבחר הייתה הכי ; 2007חבר עמותה מאז עונת 
אבל אני מצרף עדיין את מה שרשמתי בשנה , שיואינטנסיבית שהיתה לי עד עכ

למרות שגדלתי בבית שלא התברך במסורת . שעברה כי הרקע חשוב בעיני
התחלתי ללכת להפועל בעצמי אחרי שבמסגרת עבודת השורשים , ספורטיבית

היה שוער המשנה של הקבוצה ) אריה בליץ(שעשיתי גיליתי שסבא רבא שלי 
תעצם במהלך התיכון ובתחילת השירות הצבאי הקשר הלך וה. בשנות השלושים

שלי בשיחת הפתיחה עם המפקד תחתיו שירתי הודעתי לו שאני מוכן לסגור כל 
שבת כל שבוע עד סוף השירות בתנאי שאוכל לצאת בשישי לשלוש שעות לראות 

שבתות אבל הייתי מקבל כמעט תמיד הלשמחתי לא סגרתי את כל . את הפועל
 ואת 2000בשנת " סאסי שובי הביתה"יתי פעיל בקמפיין הי  .שחרורים למשחקים

 הוא בדיוק –אחד השלטים תלינו ברחוב הלל מול המרצדס החונה של יוסי עצמו 
ואולי אפילו אמר (חייך אלינו בביטול , ראה את השלט, חזר אליה עם הסיגר

חרי ההפסד בקרית שמונה שסגר את הירידה  א.אבל נשאר בעל הבית) פחחח
אליה בא גם אורי , ארגנתי בדירתי אסיפת חירום של אוהדים) 2006/7(לארצית 

תכנית שאז עוד נבחרה מול כמה , שרצקי והציג את תוכניתו להקמת קטמון
עדיין יש לי את הפוסטר שכתבנו שם ויום , ונקראה יוזמת שרצקי(חלופות אחרות 

זוטר אך (עיל הצטרפתי ליוזמה במלוא הכוח והייתי פ). אחד יופיע במוזיאון שלנו
בשנתיים (ריכזתי , ריכזתי את צוות התקנון של קטמון. בהקמה של הפועל) מחוייב

הייתי פעיל בצוות שהניע את , את הטלמרקטינג לקראת תחילת העונה) הראשונות
את משלחת האוהדים הצעירים לורדר .) יחד עם זהר מ(הובלתי , היוזמה החברתית

את ועדת הבחירות ) עם תום כהנא(יכזתי ור, ברמן ואת משלחת הגומלין אצלנו
השתדלתי להיות יעיל כמיטב , בין לבין .למוסדות העמותה בשנים הראשונות

 .במהלך המשחקים!) החיובי(יכולתי גם במסגרת העידוד 
 אני רואה קודם –בהמשך למה שרציתי לעשות כשביקשתי להיבחר בשנה שעברה 

רה ברתימת האוהדים מהמעגלים כל לנגד את עיני את העבודה הרבה שעוד נות
תהליך הגברת השקיפות והקשר הבלתי אמצעי בין . הרחבים לטובת הקבוצה

וצוותים נוספים מוכרחים לקום , ההנהלה לאוהדים התחיל והוא חייב להימשך
נדייז הוא דוגמה מצויינת לדרך בה התגייסות של בודדים משדרגת 'צוות המרצ(

בשנה הבאה עלינו לשדרג את האתר שלנו ואת ). בגדול תחום עיסוק שלם בקבוצה
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ליצור צוות מתנדבים גדול שיוכל , היכולות שלנו ליצור ולפרסם במדיות החברתיות
ובמקביל להתחיל לבנות את , לסייע במשימות השוטפות וגם בפרויקטים היעודיים

שתיתן לנו יתרונות יחסיים , תכנית החומש שלנו לקראת הפיכתנו למועדון מקצועי
  . האוהדים והקהילה– ידי שימוש נכון במשאב הכי חזק שלנו על

 תזמורת כלי הנשיפה –ושני רעיונות פנטזיונריים שאולי הגיע הזמן לממש 
וארגון של טורניר בין לאומי של קבוצות אוהדים , שנקטעה בעודה באיבה

 .) המושבים שלו90,000בטדי על (שאנחנו נארח , בירושלים
 .0507705384: נייד. il.co.katamon@eitan: מייל

  

 
  רובן גרשקוביץ

 –כיום  .בעלים ומנהל של מספר מקומות בילוי בירושלים; 28.5.79: תאריך לידה
איש  –"  משכנות שאננים וכותל–מונטיפיורי "מנהל אולם אירועים ומסעדה 

 ויחצן ,ניהול צוותי יחצנים עסקתי בבעבר .טףהשיווק של העסקים כולל ניהול שו
צ של אשתי "מנהל ואיש יח; "רנה קסין"בוגר : לימודים ).הפקות ומסיבות(בעצמי 

 ). ענבל גרשקוביץ–זמרת במקצועה (
 - הפועל ירושלים שיחקתי בכל מחלקות הנוער שלוגדלתי . אוהד הפועל כל חיי
לא ופעיל שותף מ . של המועדון'אליפות בקבוצת ילדים א/ קפטן קבוצת הנוער 

מאמן קבוצות . וחבר עמותה מאז שהוקמה הקבוצה, להקמת הפועל קטמון שלנו
 .הקבוצה היא הלב שפועם בתוכי . בית הספר לכדורגל–הילדים 

 ;)גם במקרה של איחוד(להמשיך להיות קבוצת אוהדים ) א(: החזון לגבי הקבוצה
לבנות ) ג (;דגש על קבוצת הנוער, יםלהשריש שיטת אימון בכל קבוצות הילד) ב(

כדי שיהיו כמה שיותר כשרונות ירושלמים , מערך סקאוטינג יסודי בירושלים
שישחקו במחלקת הנוער ובכך להעלות את רמת האימונים כדי שבעתיד תהיה 
אפשרות גם לקדם שחקנים ממחלקת הנוער לבוגרים שיתנו את הטון בקבוצה 

לחזק את המעורבות הקהילתית של הקבוצה ובכך להמשיך להשקיע ו) ד (;הבוגרת
= אוהדים חדשים . (להגדיל את כמות האוהדים שלא היו קשורים בעבר למועדון

 ;אני לא מפחד לחלום. לעלות לליגת העל ולהתמודד על תארים) ה( ;.)אהבה חדשה
) ז (;חשוב לשחק כדורגל שהקהל אוהב ובכך להעצים את האהבה למועדון) ו(

קצוע בתחום המנטאלי שיעבוד בכל המחלקות ובעיקר בקבוצה לשלב איש מ
לחייב את שחקני הקבוצה הבוגרת לקחת חלק בכל הפעילות ) ח (;הבוגרת

 ;)כולל שחקני הנוער(שעות חודשיות ' הקהילתית והחברתית של המועדון לפי מס
לקיים מפגש בין מאמן הקבוצה הבוגרת לבין כל מאמני הקבוצות במחלקות ) ט(

) י (;)משמעת מערכתית(ר ולחדד את עניין חשיבות הפן המנטאלי והטקטי  הנוע
להקים מודל לימודי לקבוצות ) יא (;לחזק כשרונות יוצאי דופן באימונים אישיים

יתרונות וחסרונות בזמן משחק וכמובן ,  לימוד שיטות משחק–מחלקות הנוער 
רבות הדדית ומצוינות לחנך לע) יב (;מרכזי עזר לימודיים לשחקני מחלקות הנוער

 .במקביל

אם כשחקן ואם .  כל חיי אני חלק מהצד האדום של ירושלים–בנימה אישית 
מהי , יחד עם זאת קטמון שינתה עבורי את התפיסה של מהי אהדת כדורגל. כאוהד

אני מאמין שביכולתי . לקהל ולקהילה, לקבוצה, ומהי אהבה אמיתית, אחריות
יחד עם החברים הותיקים יותר בועד המנהל ,  בידלקחת את הדבר הנהדר שיש לנו

ועם רוח אנרגטית חדשה להעלות את הפועל קטמון ירושלים אל המסלול שיביא 
אך , אני מביא איתי ניסיון עשיר בניהול וביחסי ציבור. לבסוף קבוצה בליגת העל

את קטמון אני מכיר גם מהצד הניהולי . גם ניסיון בכדורגל, לא פשוט חשוב מכך
כמאמן בבית הספר , ל גיוסי הכספים והספונסרים אך גם מן הצד של הדשאש

אביא איתי את הניסיון . לכדורגל וכשחקן עבר במחלקות הנוער בהפועל ירושלים
ואחבר את הצד הניהולי לצד , והידיעות המקצועית שצברתי לאורך השנים

ישראל המקצועי מפני שלדעתי זו הדרך שבה קבוצת כדורגל בליגה השנייה ב
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 . צריכה לפעול

  com.gmail@1Baktana :מייל; 0506418137: נייד

 

 ):לפי סדר הגשת מועמדותם( לועדת הביקורת המועמדיםאלה 

 
  אסף כהן

בשבתות נהגתי ללכת . למדתי בבויאר, תי בבית הכרםגדל; 11.7.76: תאריך לידה
, רק בגלל שזה היה על יד המגרש של הפועל, צ בקרית יובל"לפעולות של השמו

עידן טל היה המחליף (כדי לראות את הנוער משחק ובעיקר את ערן בן שמחון 
תואר שני בשפה . תואר ראשון במדע המדינה מהאוניברסיטה העברית). שלו

, גרתי שמונה שנים באמסטרדם .ת מהאוניברסיטה של אמסטרדםוספרות עברי
אבל "בעבר הייתי חבר מערכת ב. ובשלוש שנים וחצי האחרונות בתל אביב

היום עובד בטוטו ". כל הזמן"וערכתי את מדור הספורט של עיתון " בהסתדרות
 .בדרך עשיתי עוד כמה דברים. רלטון'ובצ

 גם 1990-מ,  בקביעות למשחקי בית הולך1985-מ; חבר עמותה מהיום הראשון
וק 'ובכיתי גם אחרי בלאנצ, בכיתי אחרי ליאון פנסו ויצחק צבי. למשחקי חוץ

לא אשכח את הדמעות אחרי מסובי באמצע השבוע בדרבי , מצד שני. ברמת גן
מעודד זקן . ובטח שלא את הדמעות אחרי הפנדל של בלילי למשקוף בבלומפילד

היום  הפועל ירושלים .  כולם היו בניי–ושלומי אלקובי קו ועד חנן לוי 'וגבי ניצ
 .היא הפועל קטמון ירושלים

אפשרי רק אחרי שיוסי . קבוצה אדומה אחת בירושלים: החזון לגבי הקבוצה
חינוך ילדים על :  קבוצה אדומה שנאמנה לדרכה–עד אז . סאסי לא יהיה בהפועל

המשך הדרך שעשינו עד כה  .רצון לנצח אבל לא בכל מחיר, שוויון, אהדת הפועל
מתן עיצות ובדיקה וביקורת , ליווי הועד המנהל בהחלטותיו, בועדת הביקורת

 .שהכול נעשה כשורה וכמצופה
 com.gmail@cohanes: מייל

 

  

 
  אור סדן

" גבעת גונן"י בוגר בית הספר האינטגרטיב. יליד שוודיה; 29.9.87: תאריך לידה
הייתי חבר ' לכיתה יב' בין כיתה ה. בערכי תנועת העבודה שנמצא בשכונת קטמון

בסיום הלימודים . ובמהלך השנים הדרכתי בקן, בתנועת הנוער השומר הצעיר
 העצמאותביום , במהלך השירות. ושירתי כמפקד טנק, התגייסתי לחיל השריון

כמה ימים לאחר העלייה .  הנשיא קיבלתי את אות מצטיין,השישים של המדינה
במהלך . נסעתי לטיול בן כמה חודשים בסין ובמונגליה, ולאחר השחרור', לליגה ב

כיום אני סטודנט  .לקבוצההתקופה גיליתי על המעבר המרגש של שי אהרון 
. במסלול האקדמי המכללה למינהל, בשנה השלישית והאחרונה למשפטים

, ש אמיל זולא"קר בקתדרה לזכויות אדם עבמסגרת הלימודים אני גם עמית מח
במהלך הלימודים פרסמתי מאמר יחד עם מרצה . ועוזר הוראה בשני קורסים

ש "וכן אני משמש כמנהלה האדמיניסטרטיבי של הקתדרה לזכויות אדם ע, נוסף
, אביב-בשנה הבאה אני עתיד להתמחות בבית המשפט המחוזי בתל .אמיל זולא

נלר וכן להתחיל לימודי תואר שני במשפטים אצל סגן הנשיא ישעיהו ש
 שנים 21לאחר , אביב זו השנה השלישית-מתגורר בתל .בהתמחות בזכויות אדם

השנה הייתה השנה השלישית שבה אני חבר בוועדת הביקורת של . בירושלים
 .העמותה

ומגיע באופן , 99אני אוהד הפועל ירושלים משנת ; 2007חבר עמותה מאז שנת 
 שנות אהדה לקבוצה 13- כך שבעצם עברו קרוב ל– 2001ים משנת תדיר למשחק
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הייתה , והרגע ההוא, עונת רעננה. בימים יפים יותר וכאלה שפחות, האדומה
מאז הקמתה של קטמון לקחתי . העונה הראשונה שבה לא הפסדתי משחקים

והשנה צילמתי חלק ממשחקי , חלק פעיל בצוותי הטלמרקטינג ובאירועים שונים
האהבה הגדולה שלי לקבוצה גרעה את הקשרים שלי לאהבות אחרות . צההקבו

 .על הפלא שנקרא קטמון אני שמח לספר בכל הזמנות שיש. בתחום הספורט
אני רואה בתפקיד . זוהי שנתי השלישית כחבר בוועדת הביקורת, כפי שציינתי

- ערך מוסף אדיר שרק מעצים את תחושת המחויבות שלי למועדון בתור אחד מכ
אך , השאיפה התמידית לאיחוד עם הפועל ירושלים נשאר בעינו.  הבעלים500

לצד התקווה האמתית לאיחוד ישנם העקרונות עליהם עמדנו לאורך השנים 
לוועדת הביקורת  .האוהדים, כמו זו שהקבוצה צריכה להיות שלנו, האחרונות

 הן התקציביים והן, תפקיד חשוב בדאגה לכך שהעמותה תעמוד ביעדיה
עבודה צמודה אני תומך ב בשלוש שנות החברות שלי בוועדה, בד בבד. העקרוניים

מטרת הביקורת . בין הוועדותשיתוף פעולה  במטרה ליצור עם הוועד המנהל
הוועדה עוזרת לוועד , בנוף. המועברת היא לשפר את פעילות העמותה ולקדמה

. קוד העמותה כולהאני מאמין שהסינרגיה הזו תורמת לתפו ,בהיוועצויות שונות
כמובן שתפקיד חשוב נוסף של ועדת הביקורת הוא להיות לאוזן קשבת לחברי 

וכמובן לטפל בבעיות , עמותה אשר מוצאים בעיות מסוימות בהתנהלות העמותה
 .המועלות בהתאם לצורך

המטרה שלנו היא לוודא כי ריכוז המאמצים הוא לקידום העמותה , מעל הכול
שתשאף ,  שבו תהיה קבוצת אוהדים אדומה וחזקה אחתולהביא למצב, ליעדיה

תוך שמירה על הערכים שצברנו בשנים , לקדמת במת הכדורגל הישראלי
 .תומכת ואוהבת, ערכים במסגרתם היציע הפך למשפחה אחת גדולה, האחרונות

 052-3687579: נייד

  il.co.katamon@or :מייל

  

 
  אלחנן מסטבוים

, 3 +שוי נ.  פסיכותרפיסט-עובד סוציאלי. יליד רעננה; 1.10.62: תאריך לידה
מאז שחרורי .  שנים18ן בקבע במשך "שירתתי כקב. מתגורר ועובד בבנימינה

הן בתחום , הן בתחום איכות הסביבה. משירות קבע התנדבתי בקהילת מגורי
תי יושב הראש של מועדון  שנים סייעתי והיי4- שך למעלה מ במ.הכדורגל

ס המקומי בשיתוף עמותת " מחלקת נוער שפועלת תחת המתנ– הכדורגל המקומי
השתלבנו בליגות הנוער והילדים , במהלך הפעילות בה הייתי מעורב". צו פיוס"

ס "סיימתי קורס מאמני כדורגל במסגרת ביה. במסגרת ההתאחדות לכדורגל
 הקליניקה הפרטית אני עוסק בין השאר כיום במסגרת. למאמנים במכון וינגייט

 .בפסיכולוגיית ספורט
רעננה (למרות מגורים די רחוק מירושלים , מגיל ינקות. חבר עמותה מאז הקמתה

זכיתי לחוויות ילדות רבות עוד  .ש במשחקי הקבוצה"מבלה בכל בסופ, )וצפונה
 מאז הקמת קטמון חוזר. א"באצטדיון קטמון המיתולוגי ולאחר מכן בימק

 .בהתלהבות להזדהות עם האדום ועם הרוח החדשה שמביא איתו הרעיון
אשאף בכל מאודי לשפר את נושא השקיפות ושיתוף חברי הקהילה בקבלת 

  . תחום שעדיין לוקה בחסר לדעתי, ההחלטות וחשיפה למידע בזמן אמיתי
לרשותי עומד ניסיון  .אנסה לתמוך ככל האפשר ולהיות עזר כנגד לוועד המנהל

 .בארגון ציבורי בתחום הכדורגל, בפעילות התנדבותית ובניהול,  מספר שניםשל
 .6806639-050: נייד; net.bezeqint@elhananm: מייל
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  אלון שוורצברג

תיכון . ביליתי בה את מרבית חיי, נולדתי וגדלתי בירושלים; 9.8.80: תאריך לידה
בשנים האחרונות אוהב את  .ל"ואת השירות הצבאי עשיתי בנח, ה"ימתי בלידסי

. ירושלים בעיקר בסופי שבוע של משחקי בית ואת שאר הזמן מעביר בתל אביב
כיום כעוזר , בשנים האחרונות עובד בחברת מקורות, יש לי תואר ראשון בכלכלה

  .ל כספים"לסמנכ
לא , ר נגד הפועל בהפסקות"ו לביתבבית הספר היסודי עוד היו מתחלקים אצלנ

חברי הטוב הצמיד אותי לקבוצה .. יודע אם ביחסי הכוחות היום זה עדיין אפשרי
שכנעתי את אבא , 9א בערך בגיל "משחק ראשון בימק .האדומה ומאז אני שם

את השנים . שלי והוא לקח אותי לראות אותנו מקבלים רביעייה ממכבי חיפה
ולקראת , עם גיחות קלות לטדי, חורי הסלים במלחהשאחר כך העברתי בעיקר מא

, אגב, את החבר מהיסודי .סוף התיכון עשיתי קאמבק לכדורגל ומאז אני שם
 .אבל נראה שהוא לא התחבר, ראיתי פעמים ספורות בקטמון

זה האינטרס , אני מאמין שהעמותה שלנו צריכה להתנהל בצורה הוגנת ושקופה
אני מתעסק  .לתרום לכך כחבר בוועדת הביקורתויש לי את היכולת , של כולנו

דוחות כספיים ובהתנהלות של גופים , בעבודתי לא מעט בנושאים תאגידיים
בשנתיים וחצי  .מאמין שזה יכול לתרום לפעילות של וועדת הביקורת, מפוקחים

אני מאמין שגם בשנה . האחרונות הייתי חבר בוועדת הביקורת של העמותה
לבקר ולוודא את , ת תפקידי ועדת הביקורת בהצלחההבאה נמשיך לבצע א

וללוות את הוועד , תקינות פעילותה של העמותה בהתאם לחוק ובהתאם לתקנון
 .המנהל במילוי תפקידו

חושב שעמותת האוהדים היא רעיון נכון , אוהב את הקבוצה ומחובר אליה
 .האבל כל עוד אנחנו לא הפועל ירושלים תמיד תהיה חתיכה חסר, וחשוב

 .050 - 6211555: נייד;com.gmail@1Alonsch :מייל
  

 

 ):לפי סדר הגשת מועמדותם(ר האסיפה "המועמדים לתפקיד יואלה 

 
  גל הוכשטיין

 ; 12.4.86: תאריך לידה
, תואר שני במגמה לעבודה קהילתית ומדיניות:  טרם סיימתי- 2013: השכלה

תואר ראשון בלימודי תואר ראשון : 2012-2007 .ניברסיטה העברית בירושליםהאו
התחלתי . ירושליםהאוניברסיטה העברית ב, במגמה לעבודה סוציאלית קהילתית

,  באוניברסיטה העברית בירושלים’את לימודיי האקדמיים כתלמיד שנה א
 ’ומחקר של פרופעוזר הוראה . סוציולוגיה ואנתרופולוגיה חברתית וחינוך: בחוגים

 עברה לבית הספר לאחר שנה. תמר רפורפורט מהחוג לסוציולוגיה של החינוך
לימודי .  בגרות מלאה רעות- השכלה תיכונית : 2003-1998. לעבודה סוציאלית

 שמשנתו יישום והנחלת משנתו החינוכית ”רעות“חטיבת ביניים ותיכון בבית ספר 
ושם לו , ברתית בעלת מעמד וזכויותק הרואה בילדים יישות ח’של יאנוש קורצ

  .לעל לפתח את כישוריהם להעצמה עצמית ולביטוי יצירתי
כרכז ,  הראשון.בשני חצאי משרות, עובד סוציאלי :2014 – 2011: נסיון תעסוקתי

עבודה זו בתחום . ” פתרונות תעסוקה יצירתיים-אודי מרילי“השמה בחברת 
יקומי למתמודדים במציאת פתרונות בריאות הנפש כוללת מתן מענה טיפולי וש

בקידום נוער כרכז נוער ומדריך , והשני. תעסוקה והבניית אורך חיים נורמטיבי
טיפול קבוצתי , במסגרת תפקיד זה עסקתי בטיפול פרטני. רחוב בשכונת תלפיות

 -    מעון מסילה-חסות הנוער, מדריך טיפולי :2010 – 2009. מועדון נוער שכונתי
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מדריך  :2011 – 2007. החזקת נערות בסיכון לצורך טיפול והשגחהמעון נעול ל
גוף התנדבותי שהוקם על ידי סטודנטים ירושלמים  - היוזמה החברתית, נוער

 .צעירים
עוד טרם הקמת הפועל קטמון , אוהד כבר הרבה שנים. חבר עמותה מאז ההתחלה

יתי פעיל ביוזמה ליוויתי ותמכתי בקבוצה עוד בתחילתה והי. על גלגוליה השונים
מזה כשנה הצטרפתי לרדיו קטמון ושם ביחד עם . החברתית בשנתיים הראשון

אדם וכפיר אני מאמין שאנו יוצרים פלטפורמות נוספות למפגש , יוח, זהר
 .ושיתוף בים האוהדים

פלורליזם של דעות ואסיפה , ישיבות קולחות ומעניינות: חזון לגבי הקבוצה
 .לה הנהדרת שבנינו לנו בירושליםשמכבדת את המועדון והקהי

  .ירושלים'  א6רבי חסדא : כתובת
   0546381531: נייד
 com.gmail@86galhz :ל"דוא

 
  

 
  רון כהן

בוגר . נולדתי וגדלתי בבקעה ומתגורר בה עד היום, 1989יליד ; 27.6.89: תאריך לידה
. תלמיד לתואר ראשון באוניברסיטה הפתוחה, גמת קולנועהתיכון לאומניות במ

בשנה האחרונה עובד בתור סייע חינוך מיוחד בבית .  שנים כותב בעיתון7מזה 
 . איש הפועל, מגדיר את עצמי כאיש ירושלים. הספר הניסויי

הנני האדם שהולך לכל . כל חיי אוהד הפועל בירושלים; 2007חבר עמותה מאז 
כל חופשת . לבדוק את הדופק של הקבוצה רגע לפני המשחקאימון מסכם כדי 

אני האוהד שייצג את הקבוצה , קיץ שלי מתוכננת על פי לוח משחקי האימון
בחתונתו של רן מבשוב ובהפגנה נגד משטר האימים של ויקטור וסאסי נעצרתי 

בחביתה של אניטה עוד סופרים (והורחק לחודש ממתחם האימונים בקרית היובל 
מיום הקמתה של הפועל קטמון כשעמדתי בדוכן בעמק , וברצינות ).פסדיםאת הה

ערכתי . חיי הם הפועל, קים ועד לשיחות הטלמרקטינג כיום'רפאים כדי לאסוף צ
ואני משתדל לגרום לכולם , את מוסף העלייה בשנה שעברה בהוצאת רשת שוקן

 והצד שלבסוף ,הצד הצודק, יודע כי אנחנו הצד הנכון. לרקוד במסיבות הקבוצה
 .לאט אבל בטוח. יגיע אל הנחלה והנחלה בליגת העל ובניצחון בדרבי

אם יהיו שאלות נוספות אשמח לענות , אתייחס אל התפקיד שאליו אני מועמד
אני רואה את האסיפה כגוף המשקף את ההליך הדמוקרטי הקיים בקטמון . עליהן

ו שנשמעות בהן דעות פשוטות א, לא תמיד האסיפות קלות. בצורה היפה ביותר
אך תמיד כשאני יוצא מאסיפה אני חש גאווה גדולה , שאני מחבב באופן אישי

ר האסיפה אשאף לשיח "בתפקידי כיו. להיות חלק מקבוצת הכדורגל הזאת
. גם בתכנון האסיפה, שיאפשר מעורבות רבה ככל האפשר של כלל האוהדים

 לדעתי צריך לשאוף לאסיפות .דוברים ואורחים נוספים, דהיינו קביעת סדר היום
. עם חברי עמותה רבים ככל האפשר וזאת על מנת לאפשר להציג את מגוון הדעות

זה של , שישבור את הסדר שאליו התרגלנו, לדעתי האסיפות זקוקות לריענון
שיכול להיערך , אני רואה את האסיפה כאירוע מתמשך.  שאלות תשובות- מצגת 

ברדיו קטמון או בפגישות , אם ברשת. ות שונותגם יותר מפעמיים בשנה ובוורסי
מטרת האסיפה בסופו של יום היא הרחבת . קטנות יותר עם נציגי הקבוצה

וזו הדרך היחידה שהמועדון , המעורבות של כלל האוהדים ביום יום של הקבוצה
 .שלנו יגיע למקום שהוא צריך להגיע

. 0546833795 –טלפון ; yoda0099@gmail.com –מייל ;  Ron Cohen:פייסבוק
  .אפשר גם סתם לבוא לאימון ביום חמישי להגיד שלום לי ולדני צור

 


